
Referat fra Lokalrådsmøde

Nana Rask skrev referatet

18:00
Klubhus

Der er fortsat ikke nogen afklaring vedr. den defekte hjertestarter ved spejderhytte.

Der skal laves service og serviceaftale.

Marc følger op med Mikael.

Bussen kommer på søndag den 8. Januar kl. 10:00.

Niels Peter (der tidligere har stået for det i Kværs) kommer og aflevere den og sætter nøgleboks op.

Nøgleboksen skal hænge ved Brugsen (ved siden af rampen).

Der skal laves et opslag i Nybøllen:

Nana skriver et opslag - der er deadline på mandag.

Prisen blev tidligere uddelt i forbindelse med idrætsugen, men det blev i foråret 2022 besluttet at flytte uddelingen til
generalforsamlingen.

Alle kan indstille et hus/en bygning/et projekt som de mener har fortjent byfornyelsesprisen.

Forslaget skal sendes til Marc og deadline er 14. Dage før generalforsamlingen.

Lokalrådet beslutter hvem der skal modtage prisen og vinderen offentliggøres på generalforsamlingen.

Nana laver et facebookopslag og et indlæg i Nybøllen.

5 jan.

torsdag

Johan, Thomas, Mikael, Nana, Lisy og Marc deltog på mødet

Nena og Michelle deltog IKKE på mødet

Status på
hjertestarter
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Landsbybus02

Byfornyelse pris03

Indlæg i nybøllen

Beskrivelse



Generalforsamlingen skal afholdes inden udgangen af februar og skal varsles minimum 3 uger i forvejen i Nybøllen og på
hjemmesiden. Nana skriver ud.

Generalforsamlingen afholdes mandag den 27. Februar kl. 19:00

Der arbejdes på at få et foredrag i forbindelse med generalforsamlingen om nabohjælp. Thomas følger op.

Dagsorden:

1) ændring til vedtægten (revidering i forhold til budgettet)

2) På valg: Marc, Nana, Thomas, Michelle

Man kan melde sit kandidatur på forhånd eller på selve dagen til formanden.

Dagsorden fra vedtægten skal sendes med ud.

Nana skriver udkast til formandens beretning til Lisy.

Lisy køber to flasker vin til Christian som anerkendelse for hans store arbejde.

Punktet udsættes til førstkommende møde efter generalforsamlingen.

Kontrakten er opsagt og det afhændes i starten af året (pr. 1. Marts er vi ude).

Marc giver en status på Nøffelskoven på generalforsamlingen.

Sønderborg Kommune har indkaldt til møde vedr. etablering af fjernvarme i Nybøl.

Det besluttes, at lokalrådet ikke foretager sig yderligere i sagen.

Thomas har undersøgt i forhold til idrætsforeningen/klubhuset.

Generalforsamling04

Incl påskønnelse af Christian Tychsen ?

Beskrivelse

Affaldsindsamling05

Status på
nøffelskov

06

Status på
fjernvarme

07

Status på reklame
tv

08



Lokalrådet betaler for skærmen, Henning vil stå for software og tilslutning og Rune vil hjælpe med el.

De meddeler at der skal udarbejdes retningslinjer mv. for brug af skærmen.

Thomas og Nana tager et møde med Roland.

Thomas har samlet et hold til at renovere badebroerne, men nu
er det ikke sikkert at de kan komme i vandet.

Vandet er muligvis forurenet og det skal undersøges yderligere. Mødereferater fra kommunen viser, at der er planlagt
prøvetagning af vandet i Nor.

Marc undersøger ved kommunen hvad der er sket med de prøver og hvad resultaterne evt. har vist.

Thomas og Nana udarbejder en ansøgning til Sønderborg Kommune vedr. den pulje der er udloddet til badebroer.

Der skal følges op på skraldespande ved den nye bane ved søen.

Dato for næste møde:

Torsdag den 9. Februar kl. 19:00

Juletræet skal tages ned. Thomas kigger på det.

Status på badebro (ansøgning om
tilskud)

09

Eventuelt10
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